
Benatia: Mam nadzieję, że Roma zdobędzie mistrzostwo
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Były defensor Giallorossich, Mehdi Benatia, udzielił wywiadu dla Sky

Sport, w którym był pytany m.in o Romę i październikowe zwycięstwo 7-1

z zespołem Garcii. 

 

- Lubię Shaquiriego jako osobę i jako gracza, do tej pory nie znajdował wiele

przestrzeni w Bayernie, ale jest świetnym graczem, jest młody i mam nadzieję, że

za nami zostanie.

 

Roma?

- W zespole Giallorossich zostawiłem wiele przyjaciół. Mogliśmy zdobyć mistrzostwo

w poprzednim sezonie, ale napotkaliśmy na naszej drodze na bardzo mocny

Juventus, który zasłużył na tytuł. Mam nadzieję, że zdobędą scudetto w tym sezonie.

 

Roma-Bayern?

- Mecz potoczył się w taki sposób, to był przypadkowy wynik i jestem przekonany,

że jeśli zagralibyśmy kolejne dziesięć meczów z Romą, nigdy nie skończyłoby się

7-1.

 

Różnice między włoską i niemiecką piłką?

- We Włoszech myśli się najpierw o obronie, choć z Garcią w Romie tak nie było. W

Bundeslidze z kolei, również małe zespoły przyjeżdżają do Monachium, aby starać

się grać i wygrać.
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